**ZADÁVACÍ DOKUMENTACE**

zpracovaná v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů („**ZZVZ**“), na podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávanou

v otevřeném řízení podle § 52 ve spojení s § 56 ZZVZ („**zadávací řízení**“)

**„Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu“**

(„**veřejná zakázka**“)

**Zadavatel veřejné zakázky**

Statutární město Liberec

**OBSAH**

1. Identifikační údaje zadavatele 3

1.1. Základní údaje zadavatele 3

1.2. Kontaktní osoba zadávacího řízení 3

2. Zadávací dokumentace 3

2.1. Účel a obsah zadávací dokumentace 3

2.2. Přístup k zadávací dokumentaci 4

2.3. Identifikace osob, které vypracovaly část zadávací dokumentace 4

3. Specifikace Veřejné zakázky 4

3.1. Předmět veřejné zakázky 4

3.2. Klasifikace předmětu plnění veřejné zakázky 5

3.3. Doba plnění Veřejné zakázky 5

3.4. Předpokládaná hodnota Veřejné zakázky 5

3.5. Místo plnění Veřejné zakázky 5

3.6. Prohlídka místa plnění 5

4. Obchodní a platební podmínky – Závazný Návrh smlouvy 5

5. Kvalifikační předpoklady 6

5.1. Kvalifikační kritéria 6

5.2. Základní způsobilost 6

5.3. Profesní způsobilost 7

5.4. Technická kvalifikace 7

5.5. Ekonomická kvalifikace 10

5.6. Další pravidla pro prokazování kvalifikace 11

6. Nabídková cena 13

6.1. Zpracování nabídkové ceny 13

6.2. Mimořádně nízká nabídková cena 13

7. Hodnocení nabídek 13

7.1. Nabídková cena 14

7.2. Zkušenosti členů realizačního týmu 14

7.3. Termín realizace 16

7.4. Délka záruky 17

7.5. Celkové hodnocení nabídek 17

8. Poddovatelský systém 17

9. Střet zájmů a mezinárodní sankce 18

9.1. Střet zájmů 18

9.2. Mezinárodní sankce 18

10. Výběr dodavatele 18

11. Pokyny pro zpracování nabídky 19

12. Vysvětlení zadávací dokumentace, lhůta pro podání námitek proti zadávací dokumentaci 20

12.1. Vysvětlení zadávací dokumentace 20

12.2. Lhůta pro podání námitek proti zadávací dokumentaci 20

13. Lhůta a místo pro podání nabídky 21

14. Závěrečná ustanovení 21

15. Přílohy zadávací dokumentace 22

Příloha č. 1 23

Příloha č. 2 26

Příloha č. 3 27

Příloha č. 4 31

Příloha č. 5 36

Příloha č. 7 38

# Identifikační údaje zadavatele

## Základní údaje zadavatele

Název: **Statutární město Liberec**

Zástupce: Ing. Jaroslav Zámečník, CSc., primátor města

Sídlo: nám. Dr. E. Beneše 1/1, 460 59 Liberec 1

IČO: 002 62 978

DIČ: CZ00262978

Datová schránka: 7c6by6u

(„**Zadavatel**“)

## Kontaktní osoba zadávacího řízení

Osobou oprávněnou zastupovat Zadavatele při provádění úkonů souvisejících se zadávacím řízením v souladu s § 43 ZZVZ je:

Název: **HAVEL & PARTNERS s.r.o., advokátní kancelář**

Sídlo: Na Florenci 2116/15, Nové Město, 110 00 Praha 1

IČO: 264 54 807

Datová schránka: zz79uga

Kontaktní osoba: Mgr. Mária Kopecká, advokátka

E-mail: [maria.kopecka@havelpartners.cz](mailto:maria.kopecka@havelpartners.cz%20)

(„**Zástupce Zadavatele**“)

Zástupce Zadavatele je kontaktní osobou ve věci zadávacího řízení, která zajišťuje veškerou komunikaci Zadavatele s dodavateli v záležitostech souvisejících s veřejnou zakázkou (tím není dotčeno oprávnění statutárního orgánu či jiné pověřené osoby Zadavatele k jednání za Zadavatele).

# Zadávací dokumentace

## Účel a obsah zadávací dokumentace

Tato zadávací dokumentace byla vypracována pro účely podání nabídek dodavatelů, kteří mají zájem se účastnit zadávacího řízení na uzavření smlouvy na plnění veřejné zakázky s názvem „**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“, zadávanou metodou popisu požadavků na výkon a funkci (projekt typu „**design & build**“) v souladu s § 89 odst. 1 písm. a) a § 92 odst. 2 ZZVZ. Pro vyloučení pochybností Zadavatel uvádí, že veřejná zakázka zahrnuje více druhů veřejných zakázek podle předmětu. Hlavním předmětem veřejné zakázky jsou ve smyslu § 15 ZZVZ stavební práce.

Na základě zadávacího řízení bude s jedním účastníkem uzavřena smlouva na plnění předmětu veřejné zakázky („**Závazný návrh smlouvy**“). Závazný návrh smlouvy včetně jeho příloh tvoří přílohu č. 2 zadávací dokumentace.

Kompletní zadávací dokumentace veřejné zakázky je v plném rozsahu uveřejněna na profilu zadavatele: <https://zakazky.liberec.cz/>.

Zadávací dokumentace je souhrnem požadavků Zadavatele, a nikoliv konečným souhrnem veškerých požadavků vyplývajících z obecně platných právních norem. Dodavatelé se tak musí při zpracování své nabídky vždy řídit nejen požadavky obsaženými v zadávací dokumentaci, ale též ustanoveními příslušných obecně závazných právních předpisů.

Účelem této zadávací dokumentace je seznámit dodavatele v detailu se zadávacím řízením a předmětem veřejné zakázky v rozsahu potřebném pro zvážení zájmu o podání nabídky v zadávacím řízení. Součástí zadávací dokumentace jsou všechny její přílohy v níže popsané struktuře (viz čl. ‎14 zadávací dokumentace).

Informace a údaje uvedené v jednotlivých částech zadávací dokumentace vymezují závazné požadavky Zadavatele. Tyto požadavky je každý účastník povinen plně a bezvýhradně respektovat při zpracování své nabídky. Neakceptování požadavků Zadavatele uvedených v zadávací dokumentaci může být dle povahy daného případu považováno za nesplnění zadávacích podmínek s následkem možného vyloučení z účasti v zadávacím řízení.

Pokud jsou v této zadávací dokumentaci včetně příloh uvedeny technické podmínky prostřednictvím přímého nebo nepřímého odkazu na určité dodavatele nebo výrobky, nebo patenty na vynálezy, užitné vzory, průmyslové vzory, ochranné známky nebo označení původu, Zadavatel u každého takového odkazu umožňuje nabídnout rovnocenné řešení.

Pokud jsou v zadávacích podmínkách uvedeny odkazy na normy či technické dokumenty podle § 90 odst. 1 a 2 ZZVZ, Zadavatel u každého takového odkazu umožňuje nabídnout rovnocenné řešení.

## Přístup k zadávací dokumentaci

Tato zadávací dokumentace bude v souladu s § 96 odst. 1 ZZVZ uveřejněna na profilu Zadavatele minimálně do konce lhůty pro podání nabídek. Profil Zadavatele je dostupný na adrese: <https://zakazky.liberec.cz/>.

Zadávací dokumentace je na profilu Zadavatele uveřejněna v plném rozsahu, z tohoto důvodu Zadavatel neposkytuje žádnou část zadávací dokumentace postupem podle § 96 odst. 2 ZZVZ.

## Identifikace osob, které vypracovaly část zadávací dokumentace

Zadavatel v souladu s § 36 odst. 4 ZZVZ uvádí, že níže uvedené části zadávací dokumentace vypracovala osoba odlišná od Zadavatele (s výjimkou advokáta):

* Architektonická studie vypracovaná společností U / U Studio s.r.o., IČO: 091 47 373, se sídlem Křišťanova 1638/12, Žižkov, 130 00 Praha 3.

# Specifikace Veřejné zakázky

## Předmět veřejné zakázky

Předmětem veřejné zakázky je komplexní zajištění projektu a realizace multifunkčního venkovního sportoviště – celobetonového skateparku. Dodavatel zajistí kompletní proces od projektové přípravy a inženýringu (zajištění veškerých nezbytných povolení pro realizaci stavby) až po realizaci stavby a kolaudaci díla včetně zajištění záruky a provozní dokumentace. Sportoviště bude sloužit pro sportovní aktivity, volnočasové využití a rekreační účely.

Předmětem veřejné zakázky jsou tedy **stavební práce** spočívající v rekonstrukci stávajícího skateparku ve statutárním městě Liberci na základě Požadavků objednatele, které tvoří přílohu č. 7 této zadávací dokumentace a architektonické studie vypracované společností U / U Studio s.r.o., která je součástí Požadavků objednatele. Stavební práce budou spočívat zejména v demontování a odstranění překážek stávajícího skateparku včetně odstranění asfaltového povrchu a výstavby nového monolitického betonového skateparku.

Součástí plnění veřejné zakázky je rovněž provedení **projektových činností** spočívajících ve vypracování projektové dokumentace v rozsahu Požadavků objednatele (Požadavky objednatele tvoří přílohu č. 7 této zadávací dokumentace) a v rozsahu pro povolení záměru a poskytnutí souvisejících činností, včetně inženýrských činností, potřebných zaměření, průzkumů (bude-li relevantní), obstarání vydání pravomocného povolení záměru, obstarání vydání pravomocného kolaudačního rozhodnutí, zpracování dokumentace skutečného provedení díla, a dále zhotovení dokumentace díla, poskytnutí licencí a geodetické práce (bude-li relevantní).

Bližší podmínky plnění veřejné zakázky jsou stanoveny v přílohách této zadávací dokumentace, zejména v Závazném návrhu smlouvy a všech jeho přílohách.

## Klasifikace předmětu plnění veřejné zakázky

Klasifikace předmětu veřejné zakázky dle CPV kódů:

45000000-7 Stavební práce

45100000-8 Práce spojené s přípravou staveniště

45300000-0 Stavební montážní práce

45212200-8 Stavební úpravy sportovních zařízení

45212210-1 Výstavba jednoúčelových sportovních zařízení

71240000-2 Architektonické, technické a plánovací služby

71248000-8 Dohled nad projektem a dokumentací

71251000-2 Architektonické služby a stavební dozor

71300000-1 Technicko-inženýrské služby

71320000-7 Technické projektování

## Doba plnění Veřejné zakázky

Doba plnění veřejné zakázky bude stanovena dle nabídky vybraného dodavatele v souladu s hodnotícím kritériem stanoveným v čl. ‎7.3 zadávací dokumentace. Nejzazší termín pro realizaci smlouvy je však stanoven na 16 měsíců ode dne účinnosti smlouvy.

## Předpokládaná hodnota Veřejné zakázky

Předpokládaná hodnota veřejné zakázky činí 19.500.000, - Kč bez DPH.

## Místo plnění Veřejné zakázky

Místem plnění veřejné zakázky je skatepark v Liberci na pozemku parc. č. 1679/1 v katastrálním území Liberec.

Činnosti, které to svým charakterem umožňují, mohou být plněny také v místě sídla Zadavatele a sídla či pracoviště vybraného dodavatele. Dále je místem plnění jakékoliv místo v České republice, k němuž se vztahuje či by se mohlo vztahovat poskytování plnění (jednání na konkrétních správních úřadech, jednání se Zadavatelem apod.). Místo plnění je podrobněji popsáno v Závazném návrhu smlouvy.

Veškeré písemné výstupy ze své činnosti bude vybraný dodavatel předávat Zadavateli v sídle Zadavatele dle čl. ‎1.1 zadávací dokumentace, nebude-li v konkrétním případě sjednáno jinak.

## Prohlídka místa plnění

Přestože je objekt stávajícího skateparku veřejně přístupný, Zadavatel organizuje prohlídku místa plnění v souladu s § 97 ZZVZ. Prohlídka místa plnění se bude konat dne **27. 5. 2025** se srazem zájemců v **10:00 hodin** na adrese Barvířská, 460 01 Liberec 1.

# Obchodní a platební podmínky – Závazný Návrh smlouvy

Závazné obchodní a platební podmínky pro plnění veřejné zakázky jsou podrobně vymezeny v Závazném návrhu smlouvy, který tvoří přílohu č. 2 zadávací dokumentace.

**Účastník není povinen do své nabídky předložit Závazný návrh smlouvy.**

Podáním nabídky účastník zadávacího řízení bezvýhradně souhlasí s podmínkami uvedenými v Závazném návrhu smlouvy (včetně příloh). S vybraným dodavatelem bude uzavřena smlouva ve znění dle Závazného návrhu smlouvy, který tvoří přílohu č. 2 této zadávací dokumentace, přičemž do textu smlouvy budou před jejím uzavřením doplněny vyznačené údaje (v souladu s informacemi uvedenými v nabídce vybraného dodavatele), které jsou v Závazném návrhu smlouvy označeny jako „[DOPLNÍ DODAVATEL]“.V případě, že vybraný dodavatel podá společnou nabídku, bude závazný návrh Smlouvy před podpisem upraven takovým způsobem, aby respektoval skutečnost, že je na straně tohoto dodavatele více osob.

Zadavatel vychází z předpokladu, že skutečnosti uvedené v závazném návrhu Smlouvy a jeho přílohách dodavatelé nepovažují za obchodní tajemství ve smyslu § 504 zákona č. 89/2012 Sb., občanského zákoníku, ve znění pozdějších předpisů („**OZ**“). Považuje-li vybraný dodavatel některé skutečnosti za obchodní tajemství, vybraný dodavatel před uzavřením Smlouvy výslovně označí, jaké části Smlouvy (v rozsahu doplnění dodavatele) považuje za obchodní tajemství a z hlediska naplnění podmínek obchodního tajemství dle OZ bude povinen v nabídce uvést odůvodnění (Zadavatel pro vyloučení všech pochybností uvádí, že za obchodní tajemství nelze považovat údaj o celkové ceně plnění).

# Kvalifikační předpoklady

Účastníci jsou povinni prokázat splnění kvalifikace v níže uvedeném rozsahu.

Zadavatel požaduje, aby doklady a informace prokazující splnění kvalifikace byly předloženy jako součást nabídky, přičemž pro účely posouzení nabídek z pohledu splnění kvalifikačních předpokladů postačuje předložení dokladů v prosté kopii. **Pro účely podání nabídky mohou dodavatelé doklady o kvalifikaci nahradit písemným čestným prohlášením nebo jednotným evropským osvědčením pro veřejné zakázky podle § 87 ZZVZ.**

Před uzavřením smlouvy si Zadavatel od vybraného dodavatele v souladu s § 122 ZZVZ vyžádá předložení dokladů o kvalifikaci, které Zadavatel požadoval, a nemá je k dispozici, a to včetně dokladů podle § 83 odst. 1 ZZVZ. Zadavatel může požadovat předložení originálů nebo úředně ověřených kopií dokladů.

## Kvalifikační kritéria

Kvalifikovaným dodavatelem pro plnění veřejné zakázky je dodavatel, který:

* splní základní způsobilost dle § 74 a násl. ZZVZ (viz čl. ‎5.2)
* splní profesní způsobilost dle § 77 ZZVZ (viz čl. ‎5.3)
* splní technickou kvalifikaci dle § 79 a násl. ZZVZ (viz čl. 5.4)
* splní ekonomickou kvalifikaci dle § 78 ZZVZ (viz čl. 5.5)

## Základní způsobilost

**Požadavky:**

Zadavatel požaduje, aby dodavatelé splňovali základní způsobilost dle § 74 ZZVZ.

**Způsob prokázání:**

Dodavatel prokazuje splnění základní způsobilosti doklady uvedenými v § 75 ZZVZ, a tedy:

1. výpisem z evidence Rejstříku trestů ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. a) ZZVZ;
2. potvrzením příslušného finančního úřadu ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. b) ZZVZ;
3. písemným čestným prohlášením ve vztahu ke spotřební dani ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. b) ZZVZ;
4. písemným čestným prohlášením ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. c) ZZVZ;
5. potvrzením příslušné okresní správy sociálního zabezpečení ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. d) ZZVZ;
6. výpisem z obchodního rejstříku, nebo předložením písemného čestného prohlášení v případě, že dodavatel není v obchodním rejstříku zapsán, ve vztahu k § 74 odst. 1 písm. e) ZZVZ.

**Pro účely podání nabídky je dodavatel oprávněn nahradit tyto doklady čestným prohlášením dle vzoru v příloze č. 3 zadávací dokumentace.**

## Profesní způsobilost

**Požadavky:**

Zadavatel požaduje, aby dodavatelé splňovali profesní způsobilost dle § 77 odst. 1 ZZVZ.

Zadavatel požaduje, aby dodavatelé splňovali profesní způsobilost dle § 77 odst. 2 písm. a) ZZVZ, tj. disponovali dokladem o oprávnění k podnikání – doklad prokazující příslušné živnostenské oprávnění v rozsahu odpovídajícím předmětu veřejné zakázky, tedy:

**provádění staveb, jejich změn a odstraňování**; a

**projektová činnost ve výstavbě**.

Zadavatel požaduje, aby dodavatelé splňovali profesní způsobilost dle § 77 odst. 2 písm. c) ZZVZ, tj. disponovali dokladem osvědčujícím odbornou způsobilost dodavatele nebo osoby, jejímž prostřednictvím odbornou způsobilost zabezpečuje - osvědčení (registraci) o autorizaci, že pro plnění veřejné zakázky má k dispozici osobu, která je **autorizovaný inženýr, technik či stavitel v oboru Pozemní stavby** ve smyslu zákona č. 360/1992 Sb., o výkonu povolání autorizovaných architektů a o výkonu povolání autorizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě, ve znění pozdějších předpisů (“**autorizační zákon**”). Dodavatel v nabídce uvede, v jakém vztahu k němu jsou osoby, jejichž prostřednictvím prokazuje splnění této profesní způsobilosti (např. zaměstnaneckém, poddodavatelském apod.).

**Způsob prokázání:**

Dodavatel prokazuje splnění profesní způsobilosti předložením:

1. výpisu z obchodního rejstříku, pokud je v něm dodavatel zapsán, či výpisem z jiné obdobné evidence, pokud je v ní dodavatel zapsán, ve vztahu k bodu 1. výše;
2. dokladů o oprávnění k podnikání, zejména dokladů prokazujících příslušná živnostenská oprávnění či licence ve vztahu k bodu 2. výše;
3. osvědčení či dokladu o autorizaci v příslušném oboru ve vztahu k bodu 3. výše.

**Pro účely podání nabídky je dodavatel oprávněn nahradit tyto doklady čestným prohlášením dle vzoru v příloze č. 3 zadávací dokumentace.**

## Technická kvalifikace

K prokázání kritérií technické kvalifikace Zadavatel požaduje, aby účastníci v nabídce předložili:

1. seznam významných stavebních prací dle § 79 odst. 2 písm. a) ZZVZ;
2. seznam významných služeb dle § 79 odst. 2 písm. b) ZZVZ;
3. seznam techniků nebo technických útvarů dle § 79 odst. 2 písm. c) ZZVZ a osvědčení o vzdělání a odborné kvalifikaci dle § 79 odst. 2 písm. d) ZZVZ.

### Seznam významných stavebních prací

**Požadavky:**

Dodavatel prokáže, že v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení realizoval alespoň dvě (2) stavební práce, jejichž předmětem byla výstavba nebo rekonstrukce monolitického betonového skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy z hlazeného betonu, a to s investičními náklady na každou z těchto stavebních prací alespoň 5.000.000,- Kč bez DPH anebo o zastavěné ploše každého takového skateparku min. 1000 m2 v rámci každé stavby.

Pro úplnost se dodává, že bude-li se v případě stavební práce jednat o dosud neukončené plnění, je dodavatel povinen prokázat, že v rámci této zakázky již bylo odvedeno a objednatelem akceptováno plnění v Zadavatelem požadovaném rozsahu.

Zadavatel s ohledem na zajištění přiměřené úrovně hospodářské soutěže požaduje předložit seznam významných stavebních prací realizovaných v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení.

**Způsob prokázání:**

Dodavatel předloží seznam stavebních prací dle § 79 odst. 2 písm. a) ZZVZ, poskytnutých dodavatelem za posledních 7 let před zahájením zadávacího řízení.

V seznamu významných stavebních prací musí být uvedeny u jednotlivých stavebních prací minimálně následující údaje:

identifikace objednatele těchto stavebních prací;

název významné zakázky;

popis poskytovaných stavebních prací (stručný popis, v čem poskytované práce spočívaly, ze kterého musí jednoznačně vyplývat splnění veškerých požadavků Zadavatele stanovených výše);

výše investičních nákladů stavebních prací ve výstavbě / rekonstrukci, jejichž realizace byla předmětem významné zakázky (v Kč bez DPH);

rozloha skateparku (je-li relevantní);

doba realizace významných stavebních prací;

informace o tom, zda byla referenční stavba poskytnuta řádně a včas;

kontaktní osoba objednatele, u které bude možné realizaci významné zakázky ověřit.

**Dodavatel prokáže požadavky na seznam významných stavebních prací předložením čestného prohlášení, jehož vzor tvoří přílohu č. 3 zadávací dokumentace.**

Dodavatel může použít k prokázání splnění tohoto kritéria kvalifikace i takové referenční zakázky, které poskytl:

společně s jinými dodavateli, a to v rozsahu, v jakém se na plnění referenční zakázky sám podílel, nebo

jako poddodavatel, a to v rozsahu, v jakém se na plnění referenční zakázky sám podílel.

Z přiloženého seznamu významných stavebních prací musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele.

Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit si pravdivost poskytnutých referencí u objednatelů.

### Seznam významných služeb

**Požadavky:**

Dodavatel prokáže, že v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení realizoval alespoň dvě (2) významné služby, jejichž předmětem bylo zpracování projektové dokumentace ve stupni dokumentace pro územní rozhodnutí (DÚR) a dokumentace pro stavební povolení (DSP) (příp. dokumentace pro společné povolení) nebo dokumentace pro povolení stavby nebo projektové dokumentace pro provedení stavby (PDPS) pro účely výstavby či rekonstrukce pozemní stavby, jejímž předmětem byly rovněž práce na rekonstrukci nebo výstavbě skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy, přičemž investiční náklady stavby činily v každém případě alespoň 5.000.000,- Kč bez DPH. Tyto významné služby (tj. zpracování projektové dokumentace) musí být dokončeny.

Zadavatel s ohledem na zajištění přiměřené úrovně hospodářské soutěže požaduje předložit seznam významných služeb realizovaných v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení.

**Způsob prokázání:**

Dodavatel předloží seznam významných služeb dle § 79 odst. 2 písm. b) ZZVZ, poskytnutých dodavatelem za posledních 7 let před zahájením zadávacího řízení.

V seznamu významných služeb musí být uvedeny u jednotlivých služeb minimálně následující údaje:

identifikace objednatele;

název významné služby;

popis poskytovaných služeb (stručný popis, v čem poskytované služby spočívaly, ze kterého musí vyplývat splnění veškerých požadavků Zadavatele stanovených výše);

výše investičních nákladů stavebních prací ve výstavbě / rekonstrukci, jejichž realizace byla předmětem významné služby (v Kč bez DPH);

doba realizace významné služby;

informace o tom, zda byla referenční služba poskytnuta řádně a včas;

kontaktní osoba objednatele, u které bude možné realizaci významné zakázky ověřit.

**Dodavatel prokáže požadavky na seznam významných služeb předložením čestného prohlášení, jehož vzor tvoří přílohu č. 3 zadávací dokumentace.**

Z přiloženého seznamu významných služeb musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele.

Dodavatel může použít k prokázání splnění tohoto kritéria kvalifikace i takové referenční zakázky, které poskytl:

společně s jinými dodavateli, a to v rozsahu, v jakém se na plnění referenční zakázky sám podílel, nebo

jako poddodavatel, a to v rozsahu, v jakém se na plnění referenční zakázky sám podílel.

Z přiloženého seznamu významných služeb musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele.

Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit si pravdivost poskytnutých referencí u objednatelů.

### Seznam členů realizačního týmu

**Požadavky:**

Zadavatel požaduje předložení **seznamu techniků, kteří se budou podílet na plnění veřejné zakázky** (bez ohledu na to, zda jde o zaměstnance dodavatele nebo osoby v jiném vztahu k dodavateli), a **doklady o jejich odborné způsobilosti** („**realizační tým**“) v následující minimální úrovni:

**Hlavní stavbyvedoucí**

osvědčení o autorizaci jako autorizovaný inženýr, technik nebo stavitel v oboru pozemní stavby, pro odbornou způsobilost podle autorizačního zákona (nebo jiný obdobný doklad vydaný v jiné zemi než v ČR, který je v souladu se zákonem č. 18/2004 Sb., o uznávání odborné kvalifikace, ve znění pozdějších předpisů, a který v této jiné zemi opravňuje jeho držitele v uvedeném oboru k vedení realizace stavby);

minimálně 5 let praxe na pozici stavbyvedoucího (nebo obdobné vedoucí pozici) pozemních staveb;

zkušenost na pozici stavbyvedoucího (nebo obdobné pozici zahrnující odborné vedení stavebních prací) s realizací min. 2 pozemních staveb, jejichž předmětem bylo provádění stavebních prací v oboru pozemních staveb na výstavbě nebo komplexní rekonstrukci stavby v hodnotě každé alespoň 5 mil. Kč bez DPH. Předmětem alespoň 1 z těchto významných stavebních prací přitom musela být výstavba nebo komplexní rekonstrukce monolitického betonového skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy z hlazeného betonu.

**Hlavní inženýr projektu (vedoucí projektant)**

* osvědčení o autorizaci jako autorizovaný architekt v oboru architektura nebo v oboru se všeobecnou působností, nebo jako autorizovaný inženýr nebo technik v oboru pozemní stavby, pro odbornou způsobilost podle autorizačního zákona (nebo jiný obdobný doklad vydaný v jiné zemi než v ČR, který je v souladu se zákonem č. 18/2004 Sb., o uznávání odborné kvalifikace, ve znění pozdějších předpisů, a který v této jiné zemi opravňuje jeho držitele v uvedeném oboru k vedení realizace stavby);

minimálně 5 let praxe na pozici projektanta a s projektováním pozemních staveb;

zkušenost na pozici hlavního projektanta (či obdobné vedoucí pozici) se zpracováním min. 1 projektové dokumentace ve stupni dokumentace pro územní rozhodnutí (DÚR) a dokumentace pro stavební povolení (DSP) (příp. dokumentace pro společné povolení nebo dokumentace pro povolení záměru) nebo dokumentace pro povolení stavby nebo projektové dokumentace pro provedení stavby (PDPS) v oboru pozemních staveb, a to pro výstavbu nebo komplexní rekonstrukci skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy, kdy investiční náklady stavebních prací na projektu činily alespoň 5 mil. Kč bez DPH.

**Požadavky:**

Dodavatel předloží seznam techniků dle § 79 odst. 2 písm. c) ZZVZ, kteří se budou podílet na plnění veřejné zakázky.

**Dodavatel prokáže požadavky na členy realizačního týmu předložením soupisu seznamu členů realizačního týmu, jehož vzor tvoří přílohu č. 4 zadávací dokumentace.**

Z přiloženého seznamu členů realizačního týmu služeb musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele.

Dodavatel dále předloží **kopie osvědčení o odborné kvalifikaci členů realizačního týmu** ke každému požadovanému členovi realizačního týmu (je-li to u dané pozice relevantní).

Zadavatel zdůrazňuje, že údaje vyplněné v seznamu členů realizačního týmu slouží výhradně pro posouzení splnění kvalifikačních předpokladů.

## Ekonomická kvalifikace

Zadavatel požaduje, aby dodavatelé prokázali splnění ekonomické kvalifikace podle § 78 ZZVZ.

Ve vztahu k výše uvedenému Zadavatel požaduje předložení údaje o celkovém obratu dodavatele, zjištěném podle zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů („**zákon o účetnictví**“), za poslední tři uzavřená, bezprostředně předcházející účetní období. Jestliže dodavatel vznikl později, postačí, doloží-li údaje o svém obratu v požadované výši za všechna účetní období od svého vzniku.

Celkový obrat dodavatele přitom musí činit nejméně 10.000.000,- Kč bez DPH za každé ze tří bezprostředně předcházejících uzavřených účetních období.

Dodavatel, který nepodává společnou nabídku ani k prokázání kvalifikace nevyužívá jiných osob, je povinen celkový obrat prokázat sám. Zadavatel v souladu s § 84 ZZVZ uvádí, že v případě podání společné nabídky musí být nejméně 70 % požadovaného obratu dosáhnuto a prokazováno jednou osobou (tj. dodavatelem, členem konsorcia nebo jinou osobou). Zbylých až 30 % požadovaného obratu může být následně prokazováno druhými osobami (dodavatelem, členem konsorcia nebo jinou osobou). Také v případě společné nabídky může být 100 % požadovaného obratu prokázáno pouze jednou osobou. Sčítání obratů několika dodavatelů/jiných osob za účelem dosažení minimální požadované hodnoty, tj. splnění 70 % kritéria obratu, není připuštěno.

Dodavatel prokáže splnění tohoto kvalifikačního kritéria předložením příslušných výkazů zisků a ztrát dodavatele nebo obdobných dokladů podle právního řádu země sídla dodavatele. Z těchto dokladů musí být ověřitelné, že dodavatel ve třech bezprostředně předcházejících uzavřených účetních obdobích (popř. v účetních obdobích od svého vzniku) dosáhl obratu alespoň 10.000.000,- Kč bez DPH za každé uzavřené účetní období. Skutečností rozhodnou pro určení posledních tří uzavřených účetních období je okamžik zahájení zadávacího řízení.

Účetním obdobím se ve smyslu § 3 odst. 2 zákona o účetnictví rozumí nepřetržitě po sobě jdoucích 12 měsíců, přičemž toto období může být za určitých podmínek delší či kratší. Zadavatel pro vyloučení pochybností uvádí, že v případě, kdy některé z tří posledních uzavřených účetních období dodavatele bude delší či kratší než standardních 12 měsíců, bude pro účely posouzení kvalifikace dodavatele dosažený obrat přepočítán na tzv. roční úhrn čistého obratu dle § 1d odst. 2 zákona o účetnictví. V takovém případě bude za příslušné účetní období v čestném prohlášení o výši obratu uvedena hodnota ročního úhrnu čistého obratu ve smyslu § 1d odst. 2 zákona o účetnictví.

**Pro účely podání nabídky je dodavatel oprávněn nahradit tyto doklady čestným prohlášením dle vzoru v příloze č. 3 zadávací dokumentace.**

## Další pravidla pro prokazování kvalifikace

### Prokázání splnění části kvalifikace prostřednictvím jiných osob

Dodavatel může prokázat technickou kvalifikaci a profesní způsobilost s výjimkou kritéria podle § 77 odst. 1 ZZVZ prostřednictvím jiných osob. Dodavatel je v takovém případě povinen Zadavateli předložit:

1. doklady prokazující splnění profesní způsobilosti podle § 77 odst. 1 ZZVZ jinou osobou;
2. doklady prokazující splnění chybějící části kvalifikace prostřednictvím jiné osoby;
3. doklady o splnění základní způsobilosti podle § 74 ZZVZ jinou osobou; a
4. smlouvu nebo jinou osobou podepsané potvrzení o její existenci, jejímž obsahem je závazek jiné osoby k poskytnutí plnění určeného k plnění veřejné zakázky nebo k poskytnutí věcí nebo práv, s nimiž bude dodavatel oprávněn disponovat při plnění veřejné zakázky, a to alespoň v rozsahu, v jakém jiná osoba prokázala kvalifikaci za dodavatele. Má se za to, že požadavek podle tohoto písm. je splněn, pokud z obsahu smlouvy nebo potvrzení o její existenci vyplývá závazek jiné osoby plnit veřejnou zakázku společně a nerozdílně společně s dodavatelem. Prokazuje-li dodavatel prostřednictvím jiné osoby kvalifikaci a předkládá doklady podle § 79 odst. 2 písm. a), b) nebo d) ZZVZ vztahující se k takové osobě, musí ze smlouvy nebo potvrzení o její existenci vyplývat závazek, že jiná osoba bude vykonávat stavební práce, služby či dodávky, ke kterým se prokazované kritérium kvalifikace vztahuje.

### Prokazování kvalifikace v případě společné nabídky dodavatelů

Má-li být předmět veřejné zakázky plněn několika dodavateli společně a za tímto účelem podávají či hodlají podat společnou nabídku, je každý z dodavatelů povinen prokázat splnění základní způsobilosti podle § 74 a § 75 ZZVZ a profesní způsobilosti podle § 77 odst. 1 ZZVZ v plném rozsahu. Splnění kvalifikace podle § 77 odst. 2 ZZVZ a § 79 ZZVZ musí prokázat všichni dodavatelé společně.

### Prokazování splnění kvalifikace získané v zahraničí

V případě, že byla kvalifikace dodavatele získána v zahraničí, prokazuje se dle § 81 ZZVZ doklady vydanými podle právního řádu země, ve které byla získána, a to v rozsahu požadovaném Zadavatelem. Pokud se podle příslušného právního řádu požadovaný doklad nevydává, může být nahrazen čestným prohlášením. Není-li povinnost, jejíž splnění má být v rámci kvalifikace prokázáno, v zemi sídla, místa podnikání nebo bydliště zahraničního dodavatele stanovena, učiní o této skutečnosti čestné prohlášení.

Doklady prokazující splnění kvalifikace se předkládají s překladem do českého jazyka; v případě pochybností Zadavatele o správnosti překladu si Zadavatel může vyžádat předložení úředně ověřeného překladu do českého jazyka. Doklady ve slovenském jazyce a doklad o vzdělání v latinském jazyce se předkládají bez překladu.

### Seznam kvalifikovaných dodavatelů a systém certifikovaných dodavatelů

Dodavatel může k prokázání základní způsobilosti a profesní způsobilosti předložit za podmínek stanovených v § 226 a násl. ZZVZ výpis ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů ne starší než 3 měsíce.

Dodavatel může k prokázání kvalifikačních předpokladů předložit také za podmínek stanovených v § 233 a násl. ZZVZ platný certifikát vydaný v rámci systému certifikovaných dodavatelů.

### Další požadavky Zadavatele na prokázání splnění kvalifikace

Dodavatel není povinen předložit Zadavateli doklady osvědčující skutečnosti obsažené v jednotném evropském osvědčení pro veřejné zakázky, pokud Zadavateli sdělí, že mu je již předložil v předchozím zadávacím řízení.

Povinnost předložit doklad (v nabídce i před uzavřením smlouvy) může dodavatel splnit odkazem na odpovídající informace vedené v informačním systému veřejné správy ve smyslu zákona č. 365/2000 Sb., o informačních systémech veřejné správy, v platném znění, nebo v obdobném systému vedeném v jiném členském státu, který umožňuje neomezený dálkový přístup. Takový odkaz musí obsahovat internetovou adresu a údaje pro přihlášení a vyhledání požadované informace, jsou-li takové údaje nezbytné. V ČR jde zejména o výpis z obchodního rejstříku, výpis z veřejné části živnostenského rejstříku nebo výpis ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů.

V případě, kdy ZZVZ nebo Zadavatel v rámci prokázání kvalifikace požaduje předložení čestného prohlášení dodavatele o splnění kvalifikace, musí takové prohlášení obsahovat zákonem a Zadavatelem požadované údaje o splnění kvalifikačních předpokladů a musí být současně podepsáno osobou oprávněnou zastupovat dodavatele. Pokud za dodavatele jedná osoba odlišná od osoby oprávněné zastupovat dodavatele, musí být v nabídce předloženo platné zmocnění (plná moc) v originále nebo ověřené kopii.

### Důsledek nesplnění kvalifikace

Dodavatel, který nesplní kvalifikaci v požadovaném rozsahu a ZZVZ a touto zadávací dokumentací požadovaným nebo dovoleným způsobem, může být Zadavatelem podle okolností z účasti v zadávacím řízení vyloučen. Pokud se jedná o vybraného dodavatele, pak ve smyslu § 48 odst. 8 ZZVZ musí z těchto důvodů být vyloučen ze zadávacího řízení.

# Nabídková cena

## Zpracování nabídkové ceny

Nabídkovou cenu jsou účastníci povinni stanovit jako **celkovou cenu** za činnosti požadované pro plnění veřejné zakázky touto zadávací dokumentací, včetně jejích příloh. Dodavatel zpracuje cenu plnění s ohledem na Závazný návrh smlouvy a další dokumenty Zadavatele.

Celková cena se v souladu se Závazným návrhem smlouvy skládá z následujících cen dílčích plnění:

1. cena za projekční práce a inženýrské činnosti („**Cena za projekční práce**“); a
2. cena za stavební práce („**Cena za stavební práce**“).

**Nabídková cena bude zpracována jako souhrnná částka, která vznikne oceněním Ceny za projekční práce a Ceny za stavební práce, a to dle tabulky pro nacenění stanovené v příloze č. 1 této zadávací dokumentace.** Předmětem hodnocení nabídek je tedy celková cena v Kč bez DPH za celý předmět veřejné zakázky, uvedená v oceněné tabulce v příloze č. 1 zadávací dokumentace. Zadavatel uvádí, že žádná z cen (celková ani dílčí) nemohou obsahovat nulovou hodnotu.

Celková nabídková cena bude zpracována v korunách českých.

Nabídková cena musí být zpracována jako cena nejvýše přípustná za splnění specifikovaného předmětu veřejné zakázky (viz čl. 3.1 zadávací dokumentace) a závazná po dobu plnění smlouvy na veřejnou zakázku (s výjimkou případů předvídaných touto zadávací dokumentací nebo Závazným návrhem smlouvy). Nabídková cena musí zahrnovat veškeré náklady vzniklé v souvislosti s plněním veřejné zakázky. Součástí nabídkové ceny jsou veškeré práce, dodávky, poplatky a náklady dodavatele nezbytné pro řádné a úplné provedení předmětu veřejné zakázky, o kterých účastník podle svých odborných znalostí musel a měl vědět, že jsou pro řádné plnění předmětu veřejné zakázky nezbytné, včetně všech poplatků, inflačních vlivů, nákladů na dopravu a na složení, předvídatelná rizika a vlivy, veškeré smluvní závazky (dle smlouvy) a všechny záležitosti nezbytné k dodání předmětu plnění, jakož i další vedlejší náklady, a to včetně nákladů, které nejsou samostatně oceněny.

Zadavatel uvádí, že stanovil maximální hodnoty jednotlivých dílčích cen plnění, které je dodavatel ve své nabídce povinen dodržet.

## Mimořádně nízká nabídková cena

V souladu s § 113 odst. 1 ZZVZ posoudí Zadavatel výši nabídkových cen ve vztahu k předmětu veřejné zakázky a shledá-li nabídkové ceny některého z dodavatelů jako mimořádně nízké ve vztahu k předmětu této veřejné zakázky, bude postupovat v souladu s § 113 ZZVZ. Zadavatel je oprávněn posuzovat výši nabídkových cen z hlediska mimořádně nízké nabídkové ceny také v případě jednotlivých dílčích cen na plnění této veřejné zakázky, nikoliv pouze z hlediska celkové nabídkové ceny, která je předmětem hodnocení.

# Hodnocení nabídek

Zadavatel provede hodnocení nabídek podle hodnotícího kritéria, kterým je dle § 114 odst. 1 ZZVZ ekonomická výhodnost nabídky. Hodnocení ekonomické výhodnosti nabídek bude dle § 114 odst. 2 ZZVZ provedeno na základě nejvýhodnějšího poměru nabídkové ceny a kvality.

Zadavatel stanovil v souladu s § 115 odst. 1 písm. a) ZZVZ kritéria hodnocení takto:

| **Dílčí kritéria hodnocení** | **Váha** |
| --- | --- |
| 1. Nabídková cena | 50 % |
| 1. Zkušenosti členů realizačního týmu | 30 % |
| 1. Termín realizace | 10 % |
| 1. Délka záruky | 10 % |

## Nabídková cena

Toto kritérium je kvantitativní, přičemž v jeho rámci jsou jako výhodnější hodnoceny nižší hodnoty před vyššími. Předmětem hodnocení dle tohoto kritéria hodnocení je **celková nabídková cena v Kč bez DPH, kterou účastník uvede do krycího listu nabídky**. Vzor krycího listu tvoří přílohu č. 1 zadávací dokumentace.

**Do krycího listu nabídky bude účastníkem doplněna Celková nabídková cena, a dále také Cena za projekční práce a Cena za stavební práce dle čl. 6.1 Závazného návrhu smlouvy. Celková nabídková cena musí tvořit součet Ceny za projekční práce a Ceny za stavební práce**.

Celková nabídková cena bude zpracována v korunách českých a bude uvedena bez DPH.

Nejvýhodnější nabídce, tj. nabídce s nejnižší celkovou nabídkovou cenu v Kč bez DPHze všech hodnocených nabídek, bude přiřazeno 100 bodů. Ostatním nabídkám bude přidělena bodová hodnota stanovená násobkem čísla 100 a poměru celkové nabídkové ceny předložené v nejvýhodnější nabídce (tj. nabídce s nejnižší nabídkovou cenou) k celkové nabídkové ceně hodnocené nabídky.

Výpočet odpovídá následujícímu vzorci:

Takto získaný počet bodů bude vynásoben koeficientem 0,5 (tj. váhou dílčího kritéria hodnocení Nabídková cena) a následně matematicky zaokrouhlen na dvě desetinná místa.

## Zkušenosti členů realizačního týmu

Toto kritérium představuje kritérium kvality. V rámci tohoto kritéria bude hodnocena zkušenost členů realizačního týmu dodavatele, tedy osob, které se budou přímo podílet na plnění veřejné zakázky a které dodavatel uvedl do seznamu členů realizačního týmu za účelem prokázání kvalifikace podle čl. ‎5.4.3 zadávací dokumentace.

Pokud by dodavatel nominoval na určitou pozici v realizačním týmu více než jednu osobu, je povinen pro účely hodnocení vybrat pouze jednu z nich. V případě, že tak dodavatel neučiní, bude zadavatel hodnotit zkušenosti pouze té osoby, která dosáhne nejvíce bodů v hodnocení.

Dodavatel předloží ve své nabídce pro jednoho člena na každé pozici v realizačním týmu zkušenosti tohoto člena obsahově **splňující požadavky na významné služby předkládané pro účely splnění technické kvalifikace dle čl. ‎5.4.3** zadávací dokumentace. Tyto zkušenosti pro účely hodnocení budou předloženy **nad rámec** minimálního rozsahu (počtu) zkušeností požadovaného pro každou pozici v rámci technické kvalifikace dle čl. ‎5.4.3 zadávací dokumentace. Pro hodnocené významné služby členů realizačního týmu tedy **nemůže** být použita reference, jejímž prostřednictvím dodavatel prokazoval požadovanou minimální úroveň technické kvalifikace dle čl. ‎5.4.3 zadávací dokumentace. **Zkušenosti pro účely hodnocení účastník předloží ve vzoru čestného prohlášení, který tvoří přílohu č. 4 zadávací dokumentace.**

**Hodnocení podle tohoto dílčího kritéria bude provedeno výhradně na základě informací uvedených v příloze č. 4 zadávací dokumentace, a to konkrétně na základě zakázek doplněných na příslušná místa přílohy č. 4 zadávací dokumentace určená pro zakázky předkládané pro účely hodnocení.**

Každá hodnocená referenční služba členů realizačního týmu nad rámec minimálního rozsahu (počtu) požadovaného pro tuto pozici čl. ‎5.4.3 zadávací dokumentace obdrží **3 body**. V případě, že hodnocená referenční služba nebude splňovat požadavky na významné služby předkládané pro účely splnění technické kvalifikace dle čl. ‎5.4.3 zadávací dokumentace, nebo v případě, že splnění těchto požadavků nebude z doložených dokladů zřejmé, obdrží dodavatel za tuto službu 0 bodů.

Zadavatel provede hodnocení v rámci tohoto dílčího hodnotícího kritéria nejprve tak, že jednotlivým nabídkám přidělí body postupem dle následující tabulky:

| **Hodnocení referenční služby členů realizačního týmu:** | | | **Maximální počet hodnocených referenčních služeb (maximální počet bodů):** |
| --- | --- | --- | --- |
|  | u osoby Hlavního stavbyvedoucího   * Hodnocená referenční služba (nad rámec kvalifikace), při které byla hodnocená osoba ve funkci stavbyvedoucího (nebo obdobné pozici zahrnující odborné vedení stavebních prací) na pozemní stavbě, jejímž předmětem byla výstavba nebo komplexní rekonstrukce monolitického betonového skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy z hlazeného betonu, v hodnotě alespoň 5 mil. Kč bez DPH. | ***Maximální počet bodů: 15*** | |
|  | u osoby Hlavní inženýr projektu (vedoucí projektant)   * Hodnocená referenční služba (nad rámec kvalifikace), při které byla hodnocená osoba ve funkci hlavního projektanta (či obdobné vedoucí pozici), jejímž předmětem bylo zpracování projektové dokumentace ve stupni dokumentace pro územní rozhodnutí (DÚR) a dokumentace pro stavební povolení (DSP) (příp. dokumentace pro společné povolení nebo dokumentace pro povolení záměru) nebo dokumentace pro povolení stavby nebo projektové dokumentace pro provedení stavby (PDPS) v oboru pozemních staveb, a to pro výstavbu nebo komplexní rekonstrukci skateparku, ve kterém se vyskytují šikmé a rádiusové plochy, kdy investiční náklady stavebních prací na projektu činily alespoň 5 mil. Kč bez DPH. | ***Maximální počet bodů: 15*** | |

**Celkový maximální bodový zisk na všech výše uvedených pozicích činí 30 bodů. Zkušenosti členů realizačního týmu dodavatele nad rámec maximálního bodového ohodnocení v rámci bodovaných kritérií již nejsou hodnoceny.**

Pro účely hodnocení budou brány v potaz pouze praxe a zkušenosti fyzických osob (členů realizačního týmu dodavatele), **prostřednictvím kterých byla prokazována technická kvalifikace** dle čl. 5.4.2 zadávací dokumentace.

Zkušeností člena realizačního týmu dodavatele na pozici posuzované v rámci hodnocení se rozumí jeden obchodní případ, tj. služby již poskytnuté v rámci jednoho smluvního vztahu s jedním objednatelem. Pro účely hodnocení nabídek budou uznány pouze účasti na dokončených zakázkách. Rozhodným pro dokončení zakázky je den zahájení tohoto zadávacího řízení na veřejnou zakázku.

Pokud v průběhu plnění předmětu veřejné zakázky dojde ke změně některého člena realizačního týmu, musí být v souladu se smlouvou nahrazen pouze takovou osobou, která splňuje minimálně takové parametry kvality (tj. dosáhne stejné bodové hodnocení za praxi a zkušenosti), kterými disponovala ta osoba, která byla hodnocena a následně nahrazena.

Nejvýhodnější nabídce, tj. nabídce s nejvyšším počtem přidělených bodů ze všech hodnocených nabídek, bude přiřazeno 100 bodů. Ostatním nabídkám bude přidělena bodová hodnota stanovená násobkem čísla 100 a poměru počtu přidělených bodů nejvýhodnější nabídce (tj. nabídce s nejvyšším počtem přidělených bodů) k celkovému počtu přidělených bodů hodnocené nabídky.

Výpočet odpovídá následujícímu vzorci:

Takto získaný počet bodů bude vynásoben koeficientem **0,3** (tj. váhou dílčího kritéria hodnocení Zkušenosti členů realizačního týmu) a následně matematicky zaokrouhlen na dvě desetinná místa.

## Termín realizace

Toto kritérium je kvantitativní, přičemž v jeho rámci jsou jako výhodnější hodnoceny nižší (termínově dřívější) hodnoty před vyššími (termínově pozdějšími). Předmětem hodnocení dle tohoto kritéria je doba realizace Díla ve smyslu čl. 2.1. Závazného návrhu smlouvy, a to konkrétně termín kompletního dokončení Díla a předání Díla Zadavateli (Objednateli) ve smyslu čl. 5.5. Závazného návrhu smlouvy, kterou dodavatel uvede **v krycím listu nabídky**. Dodavatel **uvede dobu realizace Díla do krycího listu nabídky do řádku „*Termín realizace*“, a to ve formátu „počet celých kalendářních měsíců“ od účinnosti Smlouvy.** Lhůta uvedená v krycím listu nabídky musí odpovídat lhůtě plnění následně uvedené v harmonogramu plánovaného postupu prací ve smyslu čl. 5.7. Závazného návrhu smlouvy, který bude pro dodavatele závazný. Doba realizace Díla uvedená v krycím listu nabídky **nesmí být stanovena delší než 16 měsíců ode dne účinnosti smlouvy** na veřejnou zakázku.

Zadavatel bude v tomto kritériu hodnocení přidělovat body dle následujících pravidel:

|  |  |
| --- | --- |
| **Doba realizace Díla nabízená dodavatelem se nachází v rozmezí:** | **Počet bodů** |
| ≤ (tj. menší nebo rovna než) 13 měsíců ode dne účinnosti smlouvy | 10 bodů |
| 14 – 15 měsíců ode dne účinnosti smlouvy | 5 bodů |
| = (tj. rovna) 16 měsícům ode dne účinnosti smlouvy | 0 bodů |

Nabídka obsahující delší než maximální požadovaný Termín dokončení nebude považována za splňující zadávací podmínky a bude vyřazena z dalšího hodnocení.

Za toto kritérium hodnocení může účastník získat maximálně deset (10) bodů.

## Délka záruky

Toto kritérium je kvantitativní, přičemž v jeho rámci jsou jako výhodnější hodnoceny vyšší hodnoty před nižšími. V rámci tohoto kritéria bude hodnocena délka Záruční doby ve smyslu čl. 11.1 Závazného návrhu smlouvy (tj. záruky za jakost), kterou dodavatel poskytuje na zhotovené Dílo ve smyslu čl. 2.1. Závazného návrhu smlouvy a kterou dodavatel uvedl **v krycím listu nabídky** v řádku „***Délka záruky (v měsících)***“. Vzor krycího listu tvoří přílohu č. 1 zadávací dokumentace.

**Minimální požadovaná délka Záruční doby je stanovena na** **šedesát (60) měsíců**. Nabídka obsahující kratší než minimální požadovanou délku Záruční doby, nebude považována za splňující zadávací podmínky a takový dodavatel bude vyloučen z další účasti v zadávacím řízení.

Zadavatel provede hodnocení v rámci tohoto dílčího hodnotícího kritéria tak, že jednotlivým nabídkám přidělí body následujícím postupem. Nejvýhodnější nabídce, tj. nabídce s nejdelší Záruční dobou ze všech hodnocených nabídek, bude přiřazeno 100 bodů. Ostatním nabídkám bude přidělena bodová hodnota stanovená násobkem čísla 100 a poměru délky Záruční doby nejvýhodnější nabídky (tj. nabídky s nejdelší Záruční dobou) k délce Záruční doby hodnocené nabídky.

Výpočet odpovídá následujícímu vzorci:

Takto získaný počet bodů bude vynásoben koeficientem **0,1** (tj. váhou dílčího kritéria hodnocení Délka záruky) a následně matematicky zaokrouhlen na dvě desetinná místa.

## Celkové hodnocení nabídek

Celkové hodnocení nabídek bude provedeno tak, že číselné hodnocení nabídek dle jednotlivých kritérií se sečte pro každou nabídku, tj. sečte se počet vážených bodů za kritérium „*Nabídková cena*“, počet vážených bodů za kritérium „*Zkušenosti členů realizačního týmu*“, počet vážených bodů za kritérium „*Termín realizace*“ a počet vážených bodů za kritérium „*Délka záruky*“, a stanoví se pořadí úspěšnosti účastníků. Ekonomicky nejvýhodnější bude vyhodnocena nabídka, která dosáhla nejvyšší bodové hodnoty. Pro vyloučení pochybností se uvádí, že jednotlivé hodnoty budou při výpočtech hodnocení zaokrouhlovány vždy na 2 desetinná místa.

Pokud dvě nebo více nabídek dosáhnou stejného počtu bodů, jako ekonomicky výhodnější bude vybrána ta nabídka, která dosáhla lepší ohodnocení (tj. vyšší počet bodů) v rámci kritéria „*Nabídková cena*“. Pokud bude i nabídková cena u nejlépe hodnocených dodavatelů stejná, vybrán bude dodavatel, který uvedl více významných služeb pro účely hodnocení.

# Poddovatelský systém

V souladu s ustanovením § 105 odst. 1 písm. b) ZZVZ Zadavatel požaduje, aby dodavatel v nabídce předložil seznam poddodavatelů, pokud jsou účastníkovi zadávacího řízení známi a uvedl, kterou část veřejné zakázky bude každý z poddodavatelů plnit. Tento seznam poddodavatelů bude obsahovat identifikační údaje poddodavatelů v rozsahu dle § 28 odst. 1 písm. g) ZZVZ a jejich kontaktní údaje.

Seznam poddodavatelů, který obsahuje jednotlivé poddodavatele spolu s informací, jakou věcně vymezenou část veřejné zakázky bude konkrétní poddodavatel realizovat(např. uvedením druhu služeb a procentuálního finančního podílu na veřejné zakázce), bude také součástí smlouvy na plnění veřejné zakázky.

V případě, že dodavatel seznam poddodavatelského plnění v nabídce nepředloží, má se za to, že ke dni uzavření smlouvy, neplánuje využít poddodavatele.

Vzor seznamu poddodavatelů tvoří přílohu č. 5 zadávací dokumentace.

# Střet zájmů a mezinárodní sankce

## Střet zájmů

Zadavatel dále uvádí, že podle § 4b zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmů, ve znění pozdějších předpisů, se obchodní společnost, ve které veřejný funkcionář uvedený v § 2 odst. 1 písm. c) tohoto zákona nebo jím ovládaná osoba vlastní podíl představující alespoň 25 % účasti společníka v obchodní společnosti, nesmí účastnit zadávacích řízení podle ZZVZ jako účastník nebo poddodavatel, prostřednictvím kterého dodavatel prokazuje kvalifikaci. Zadavatel je povinen takovou obchodní společnost vyloučit ze zadávacího řízení. Za tímto účelem Zadavatel požaduje, aby dodavatelé ve své nabídce předložili čestné prohlášení o neexistenci střetu zájmů podle tohoto článku. Vzor čestného prohlášení tvoří přílohu č. 6 této zadávací dokumentace.

Pokud bude dodavatel prokazovat kvalifikaci prostřednictvím poddodavatele, požaduje Zadavatel, aby toto čestné prohlášení o neexistenci střetu zájmů předložil dodavatel rovněž od takového svého poddodavatele.

## Mezinárodní sankce

Zadavatel ve vztahu k mezinárodním sankcím požaduje, aby účastník garantoval, že v případě výběru jeho nabídky, uzavření Smlouvy a plnění veřejné zakázky, nedojde k porušení právních předpisů a rozhodnutí upravujících mezinárodní sankce, kterými jsou Česká republika nebo Zadavatel vázáni. Skutečnost, že dodavatel neporušuje tyto normy prokáže dodavatel předložením čestného prohlášení ve své nabídce, jehož vzor tvoří přílohu č. 6 zadávací dokumentace.

Výše uvedené se vztahuje rovněž na poddodavatele či subjekty, jejichž prostřednictvím prokazuje dodavatel část kvalifikace a hodlá je využít při plnění Smlouvy – v takovém případě je dodavatel povinen předložit čestné prohlášení rovněž dle poddodavatele / jiné osoby, prostřednictvím které prokazuje splnění kvalifikace.

Pokud se mezinárodní sankce vztahuje na (a) účastníka zadávacího řízení, může ho Zadavatel vyloučit z účasti v zadávacím řízení, nebo (b) vybraného dodavatele, vyloučí ho Zadavatel z účasti v zadávacím řízení. Pokud se mezinárodní sankce vztahuje na poddodavatele (a) účastníka zadávacího řízení, může Zadavatel požadovat nahrazení poddodavatele, nebo (b) vybraného dodavatele, musí Zadavatel požadovat nahrazení poddodavatele.

# Výběr dodavatele

Zadavatel je povinen vybrat k uzavření Smlouvy účastníka zadávacího řízení, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější podle výsledku hodnocení nabídek ve smyslu čl. 6 zadávací dokumentace.

1. **Doklady o kvalifikaci**

Zadavatel odešle vybranému účastníkovi zadávacího řízení výzvu k předložení dokladů o jeho kvalifikaci, které Zadavatel požadoval, pokud je již Zadavatel nemá k dispozici. Zadavatel může ve výzvě stanovit, že vybraný dodavatel musí předložit originály nebo úředně ověřené kopie těchto dokladů.

1. **Informace o skutečném majiteli**

U vybraného dodavatele, je-li českou právnickou osobou, Zadavatel zjistí údaje o jeho skutečném majiteli podle zákona č. 253/2008 Sb., o některých opatřeních proti legalizaci výnosů z trestné činnosti a financování terorismu, ve znění pozdějších předpisů („**skutečný majitel**“) z evidence údajů o skutečných majitelích. **Zadavatel upozorňuje, že podle § 122 odst. 8 ZZVZ vyloučí vybraného dodavatele, je-li českou právnickou osobou, která má skutečného majitele, pokud nebylo možné zjistit údaje o jeho skutečném majiteli z evidence skutečných majitelů**; k zápisu zpřístupněnému v evidenci skutečných majitelů po odeslání oznámení o vyloučení dodavatele se nepřihlíží. Česká právnická osoba tedy nemůže být Zadavatelem vyzvána k předložení dokladů dle § 122 odst. 6 ZZVZ.

Vybraného dodavatele, je-li zahraniční právnickou osobou, Zadavatel ve výzvě podle předchozího odstavce vyzve rovněž k předložení výpisu ze zahraniční evidence obdobné evidenci skutečných majitelů nebo, není-li takové evidence,

1. ke sdělení identifikačních údajů všech osob, které jsou jeho skutečným majitelem; a
2. k předložení dokladů, z nichž vyplývá vztah všech osob podle písmene a) k dodavateli; těmito doklady jsou zejména

1.  výpis ze zahraniční evidence obdobné veřejnému rejstříku,

2.  seznam akcionářů,

3.  rozhodnutí statutárního orgánu o vyplacení podílu na zisku,

4.  společenská smlouva, zakladatelská listina nebo stanovy.

Zadavatel upozorňuje, že je vázán § 211 odst. 5 ZZVZ stanovujícím povinnost písemné **elektronické komunikace** mezi Zadavatelem a dodavatelem, která se vztahuje na veškeré předkládané doklady, včetně dokladů předkládaných vybraným dodavatelem na základě výzvy dle § 122 ZZVZ. V případech, kdy zákon nebo Zadavatel v zadávacích podmínkách požaduje po vybraném dodavateli předložení originálních dokladů a tyto existují pouze v listinné podobě, bude nutná jejich **konverze do elektronické podoby** v souladu s § 22 zákona č. 300/2008 Sb., o elektronických úkonech a autorizované konverzi dokumentů, ve znění pozdějších předpisů.

Zadavatel vyloučí vybraného dodavatele, který nepředloží výše uvedené údaje, doklady nebo vzorky dle požadavků Zadavatele.

Zadavatel vyloučí vybraného dodavatele, který je akciovou společností nebo má právní formu obdobnou akciové společnosti a nemá vydány výlučně zaknihované akcie.

Zadavatel vyloučí vybraného dodavatele rovněž, pokud na základě výše uvedených dokladů zjistí, že vybraný dodavatel byl ve střetu zájmů podle § 44 odst. 2 a 3 ZZVZ.

# Pokyny pro zpracování nabídky

Dodavatel může podat pouze jednu nabídku. Zadavatel nepřipouští varianty nabídky.

Dodavatel předloží úplnou **elektronickou verzi nabídky**, a to s využitím elektronického nástroje   
E-ZAK dle čl. 13 této zadávací dokumentace.

Nabídka na veřejnou zakázku bude zpracována v písemné formě **v českém jazyce** (výjimku tvoří odborné názvy a údaje). Pro cizojazyčné doklady předložené v nabídce se použijí pravidla stanovená v § 45 odst. 3 ZZVZ. Pokud budou některé doklady nebo dokumenty v nabídce předloženy v jiném jazyce, musí být, s výjimkou dokladů ve slovenském jazyce a dokladů o vzdělání v latinském jazyce, předloženy společně s překladem do českého jazyka. Zadavatel může povinnost předložit překlad prominout i u jiných dokladů.

Povinnost předložit doklad může dodavatel splnit odkazem na odpovídající informace vedené v informačním systému veřejné správy nebo v obdobném systému vedeném v jiném členském státu, který umožňuje neomezený dálkový přístup. Takový odkaz musí obsahovat internetovou adresu a údaje pro přihlášení a vyhledání požadované informace, jsou-li takové údaje nezbytné.

Nabídka nesmí obsahovat přepisy a opravy, které by mohly Zadavatele uvést v omyl, a musí být dobře čitelná.

Veškeré doklady či prohlášení, u nichž je vyžadován podpis dodavatele, musí být podepsány statutárním orgánem dodavatele nebo osobou oprávněnou jednat za dodavatele.

Dodavatel předloží nabídku v následné doporučené struktuře:

* **Krycí list nabídky** dle přílohy č. 1 zadávací dokumentace;
* **Doklad prokazující společnou a nerozdílnou odpovědnost z plnění veřejné zakázky** v případě podání společné nabídky více dodavateli;
* **Dokumenty k prokázání splnění kvalifikace**;
* **Seznam členů realizačního týmu** dle přílohy č. 4 zadávací dokumentace;
* **Seznam poddodavatelů (pokud je relevantní)** dle přílohy č. 5 zadávací dokumentace;
* **Čestné prohlášení k mezinárodním sankcím a k neexistenci střetu zájmů** dle přílohy č. 6 zadávací dokumentace;
* Ostatní doklady a prohlášení vztahující se k předmětu plnění veřejné zakázky (další Zadavatelem požadované přílohy a dokumenty).

V případě společné účasti dodavatelů („**společnost**“) bude v nabídce stanoven „vedoucí společník“, který bude pověřený ostatními dodavateli („**společníci**“) jednat (včetně běžné komunikace) a zastupovat společnost. Za takové pověření se považuje též provedení registrace v elektronickém nástroji. V případě společné účasti dodavatelů bude součástí nabídky i kopie smlouvy o společnosti (sdružení/konsorciu), zakládající společnou účast dodavatelů v zadávacím řízení. V případě společné účasti dodavatelů Zadavatel požaduje, aby odpovědnost nesli všichni dodavatelé podávající společnou nabídku společně a nerozdílně, a to po celou dobu plnění veřejné zakázky i po dobu trvání jiných závazků vyplývajících z veřejné zakázky.

Zadavatel upozorňuje, že z důvodu podání nabídky využitím elektronického nástroje nemusí být nabídka (ani její dílčí části) podepsaná elektronickým podpisem.

# Vysvětlení zadávací dokumentace, lhůta pro podání námitek proti zadávací dokumentaci

## Vysvětlení zadávací dokumentace

Dodavatel je oprávněn požadovat vysvětlení zadávací dokumentace této veřejné zakázky. Žádost o vysvětlení zadávací dokumentace musí být dodavatelem podána písemně v elektronické podobě prostřednictvím elektronického nástroje E-ZAK.

Písemná žádost musí být Zadavateli doručena nejpozději **7 pracovních dnů** před uplynutím lhůty pro podání nabídek. Pokud nebude žádost doručena v této lhůtě, není Zadavatel povinen vysvětlení poskytnout.

Zadavatel vysvětlení zadávací dokumentace včetně přesného znění žádosti dodavatele uveřejní na svém profilu v E-ZAK nejpozději do **3 pracovních dnů** po doručení písemné žádosti dodavatele.

Zadavatel upozorňuje, že v rámci zadávacího řízení této veřejné zakázky musí ve smyslu § 211 ZZVZ veškerá komunikace a veškeré úkony v rámci zadávacího řízení mezi Zadavatelem a dodavatelem probíhat pouze písemnou formou a elektronicky (elektronickým nástrojem, datovou schránkou, e-mailem). Elektronické nabídky musí být podané výhradně přes elektronický nástroj E-ZAK.

## Lhůta pro podání námitek proti zadávací dokumentaci

Zadavatel v souladu s § 242 odst. 5 ZZVZ stanovuje, že námitky proti zadávacím podmínkám podle § 242 odst. 4 ZZVZ lze podat **nejpozději 72 hodin před skončením lhůty pro podání nabídek**; v takovém případě je okamžik, kdy končí možnost podat námitky, rozhodný pro

* + - 1. běh lhůt podle § 98 odst. 1 nebo § 144 odst. 2 ZZVZ,
      2. posouzení přiměřenosti stanovení délky nebo prodloužení lhůty pro podání nabídek, předběžných nabídek, žádostí o účast nebo návrhů.

# Lhůta a místo pro podání nabídky

Nabídka bude podána v souladu s § 107 ZZVZ a v návaznosti na § 211 odst. 5 ZZVZ **výhradně v elektronické podobě**. Zadavatel nepřijímá nabídky podané v listinné podobě.

Dodavatel je povinen podat nabídku v elektronické podobě do konce lhůty pro podání nabídek, a to prostřednictvím elektronického nástroje E-ZAK na uvedené elektronické adrese: <https://zakazky.liberec.cz/>.

**Lhůta pro podání nabídek** **je uvedena v Oznámení o zahájení zadávacího řízení ve Věstníku veřejných zakázek a na profilu Zadavatele.**

Za včasné doručení nabídky nese odpovědnost dodavatel. Zadavatel proto doporučuje vkládat nabídku do aplikace elektronického nástroje v dostatečném časovém předstihu. Nabídka, která nebyla Zadavateli doručena ve lhůtě pro podání nabídek, se nepovažuje za podanou a v průběhu zadávacího řízení se k ní nepřihlíží.

Veškeré podmínky a informace týkající se elektronického nástroje E-ZAK jsou dostupné na: <https://zakazky.liberec.cz/>.

**Otevírání nabídek** proběhne v souladu s § 109 odst. 1 ZZVZ po uplynutí lhůty pro podání nabídek. **Otevírání nabídek v elektronické podobě je neveřejné.**

# Závěrečná ustanovení

Aniž jsou dotčena příslušná práva uvedená v ZZVZ, uvádí Zadavatel níže další informace vztahující se k průběhu celého zadávacího řízení a stanoví následující výhrady:

1. právo podanou nabídku účastníku nevracet;
2. právo Zadavatele zrušit zadávací řízení v souladu se ZZVZ. Zadavatel vysloveně uvádí, že si vyhrazuje právo zrušit zadávací řízení rovněž v případě, pokud nabídková cena vybraného dodavatele bude vyšší než předpokládaná hodnota této veřejné zakázky;
3. právo Zadavatele zrušit zadávací řízení postupem dle § 127 odst. 2 písm. d) ZZVZ, pokud všechny obdržené nabídky překročí předpokládanou hodnotu veřejné zakázky uvedenou v čl.  3.4 zadávací dokumentace;
4. upřesnit nebo změnit ve lhůtě pro podání nabídek zadávací podmínky veřejné zakázky;
5. účastníci nemají nárok na jakékoliv náhrady nákladů spojených s jejich účastí v zadávacím řízení, a to ani v případě zrušení zadávacího řízení dle ZZVZ;
6. Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit informace obsažené v nabídce účastníka u třetích osob a účastník je povinen poskytnout Zadavateli v této souvislosti veškerou součinnost;
7. Zadavatel si vyhrazuje, že je oprávněn informace, jež v souvislosti se smlouvou na plnění této Veřejné zakázky obdržel od dodavatele, uveřejnit nebo zpřístupnit třetím osobám, a to zejména z důvodů stanovených platnými právními předpisy v oblasti práva veřejnosti na informace, resp. povinnosti uveřejňování smluv podle zvláštního právního předpisu. Dodavatel proto souhlasí s uveřejněním takových informací Zadavatelem. Tento odstavec rovněž neomezuje oprávnění smluvních stran poskytnout potřebné informace svým auditorům nebo právním, ekonomickým či jiným poradcům, kteří jsou vůči smluvní straně vázáni mlčenlivostí, ani neomezuje oprávnění smluvních stran uplatňovat svá práva z uzavřené smlouvy;
8. Dodavatel výslovně souhlasí, že smlouva (včetně případných příloh, změn a dodatků) může být bez jakéhokoliv omezení uveřejněna v registru smluv dle zákona č. 340/2015 Sb., o zvláštních podmínkách účinnosti některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv (zákon o registru smluv), v platném znění. Smluvní strany prohlašují, že skutečnosti uvedené ve smlouvě nepovažují za obchodní tajemství ve smyslu ustanovení § 504 OZ ani za důvěrné informace a souhlasí s jejich užitím a uveřejněním bez jakýchkoli dalších podmínek;
9. Zadavatel si v souladu s § 53 odst. 5 ZZVZ vyhrazuje právo uveřejnit oznámení o vyloučení účastníka ze zadávacího řízení a oznámení o výběru dodavatele na profilu zadavatele;
10. Zadavatel výslovně upozorňuje účastníky, že vybraný dodavatel je v souladu s § 2 písm. e) zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole, ve znění pozdějších předpisů, **osobou povinnou spolupůsobit při výkonu finanční kontroly**.

# Přílohy zadávací dokumentace

Příloha č. 1: Krycí list nabídky

Příloha č. 2: Závazný návrh smlouvy vč. příloh

Příloha č. 3: Vzor čestného prohlášení o splnění kvalifikace

Příloha č. 4: Vzor seznamu členů realizačního týmu

Příloha č. 5: Vzor seznamu poddodavatelů

Příloha č. 6: Vzor čestného prohlášení k mezinárodním sankcím a k neexistenci střetu zájmů

Příloha č. 7: Požadavky objednatele

## Příloha č. 1

**KRYCÍ LIST NABÍDKY**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **KRYCÍ LIST NABÍDKY** | | |
| **Veřejná zakázka** | | |
| **Název** | **Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu** | |
| **Základní identifikační údaje** | | |
| **Zadavatel:** | | |
| **Název:** | | **Statutární město Liberec** |
| **Sídlo:** | | nám. Dr. E. Beneše 1/1, 460 59 Liberec 1 |
| **IČO:** | | 002 62 978 |
| **Osoba oprávněná jednat za Zadavatele:** | | **HAVEL & PARTNERS s.r.o., advokátní kancelář,** IČO: 264 54 807Na Florenci 2116/15, Nové Město, 110 00 Praha 1 |
| **Dodavatel[[1]](#footnote-1):** | |  |
| **Název/jméno a příjmení:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Sídlo/místo podnikání:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Právní forma:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Tel/Fax.:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **IČO:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **DIČ[[2]](#footnote-2):** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Osoba oprávněná zastupovat dodavatele:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Telefon:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **E-mail:** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **ID Datové schránky[[3]](#footnote-3):** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Dodavatel je malý/střední podnik[[4]](#footnote-4):** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **ÚDAJE PRO HODNOCENÍ NABÍDEK DLE ČL. 7 ZADÁVACÍ DOKUMENTACE:** | | |
| **Výše Celkové nabídkové ceny v Kč bez DPH** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **1) Cena za projekční práce v Kč bez DPH**  **Maximálně 20 % z Celkové nabídkové ceny** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **2) Cena za stavební práce v Kč bez DPH**  **Maximálně 85 % z Celkové nabídkové ceny** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Termín realizace (v celých měsících, maximálně 16)** | | [DOPLNÍ DODAVATEL – počet celých kalendářních měsíců] ode dne účinnosti smlouvy |
| **Délka záruky (v celých měsících, minimálně 60)** | | [DOPLNÍ DODAVATEL – počet celých kalendářních měsíců] měsíců |
| Dodavatel tímto prohlašuje, že   * podáním nabídky přijímá zadávací podmínky uvedené v zadávací dokumentaci a jejích přílohách, případně ve vysvětlení, změně nebo doplnění této dokumentace a dalších částech dokumentace obsahujících zadávací podmínky, a tyto jsou mu jasné a srozumitelné; * veškeré uvedené informace, údaje a podklady, které uvádí ke splnění požadavků stanovených Zadavatelem, jsou pravdivé, úplné a odpovídají skutečnosti. | | |
| **Autorizace nabídky osobou oprávněnou zastupovat dodavatele:** | | |
| **Podpis oprávněné osoby:** | | ………………………………………… |
| **Titul, jméno, příjmení** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Funkce** | | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

## Příloha č. 2

**ZÁVAZNÝ NÁVRH SMLOUVY VČ. PŘÍLOH**

*Příloha tvoří samostatný dokument*

## Příloha č. 3

**Čestné prohlášení o splnění kvalifikace**

**[*Pozn. Zadavatele k čestnému prohlášení*:** Jestliže nabídku podává více dodavatelů společně, pak toto čestné prohlášení vyplní a podepsané doloží v nabídce každý dodavatel samostatně. ***Tuto vysvětlující poznámku dodavatel před vyplněním čestného prohlášení odstraní.*]**

pro veřejnou zakázku:

„**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“

|  |  |
| --- | --- |
| **Prohlašující dodavatel:** | |
| Název dodavatele: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| Sídlo: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| IČO (u subjektu se sídlem v ČR): | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

(„**Dodavatel**“)

**čestně prohlašuje**, že:

Splňuje **základní způsobilost** v rozsahu dle § 74 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů (ZZVZ), tedy že:

* nebyl v zemi svého sídla v posledních 5 letech před zahájením zadávacího řízení pravomocně odsouzen pro trestný čin uvedený v příloze č. 3 k ZZVZ nebo obdobný trestný čin podle právního řádu země sídla dodavatele, přičemž k zahlazeným odsouzením se nepřihlíží. Výše uvedenou podmínku splňuje jak výše uvedená právnická osoba, tak i každý člen statutárního orgánu této právnické osoby.

**[*Pozn. Zadavatele k výše zvýrazněnému textu čestného prohlášení*:** Je-li dodavatelem právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat tato právnická osoba a zároveň každý čelen statutárního orgánu. Je-li členem statutárního orgánu dodavatele právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat tato právnická osoba, každý člen statutárního orgánu této právnické osoby a osoba zastupující tuto právnickou osobu ve statutárním orgánu dodavatele. ***Šedou část čestného prohlášení tak dodavatel upraví dle skutečnosti a tento vysvětlující text pro účely podání čestného prohlášení v nabídce odstraní.*];**

* nemá v České republice nebo v zemi svého sídla v evidenci daní zachycen splatný daňový nedoplatek;
* nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na veřejné zdravotní pojištění;
* nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na sociální zabezpečení a příspěvku na státní politiku zaměstnanosti;
* není v likvidaci, nebylo proti němu vydáno rozhodnutí o úpadku nebo nebyla vůči němu nařízena nucená správa podle jiného právního předpisu nebo v obdobné situaci podle právního řádu země sídla dodavatele.

Splňuje **profesní způsobilost** v rozsahu dle § 77 odst. 1 ZZVZ, tedy že:

* je zapsán v obchodním rejstříku nebo jiné obdobné evidenci, pokud jiný právní předpis zápis do takové evidence vyžaduje;

Splňuje **profesní způsobilost** v rozsahu dle § 77 odst. 2 ZZVZ, tedy že:

* disponuje podle § 77 odst. 2 písm. a) ZZVZ dokladem o oprávnění k podnikání – doklad prokazující příslušné živnostenské oprávnění v rozsahu odpovídajícím předmětu veřejné zakázky alespoň v rozsahu:
  + provádění staveb, jejich změn a odstraňován, a
  + projektová činnost ve výstavbě;
* disponuje podle § 77 odst. 2 písm. c) ZZVZ dokladem osvědčujícím odbornou způsobilost dodavatele nebo osoby, jejímž prostřednictvím odbornou způsobilost zabezpečuje - osvědčení (registraci) o autorizaci, že pro plnění veřejné zakázky má k dispozici osobu, která je autorizovaný inženýr, technik či stavitel v oboru Pozemní stavby ve smyslu zákona č. 360/1992 Sb., o výkonu povolání autorizovaných architektů a o výkonu povolání autorizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě, ve znění pozdějších předpisů.

Splňuje **ekonomickou kvalifikaci** stanovenou zadavatelem v čl. 5.5 zadávací dokumentace v souladu s § 78 ZZVZ, tedy že celkový obrat Dodavatele činí nejméně 10.000.000,- Kč bez DPH za každé ze tří bezprostředně předcházejících uzavřených účetních období, neboť jeho obrat v jednotlivých účetních obdobích představoval částku:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Rok [DOPLNÍ DODAVATEL]** | **Rok [DOPLNÍ DODAVATEL]** | **Rok [DOPLNÍ DODAVATEL]** |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] Kč bez DPH | [DOPLNÍ DODAVATEL] Kč bez DPH | [DOPLNÍ DODAVATEL] Kč bez DPH |

Splňuje **technickou kvalifikaci** stanovenou zadavatelem v čl. 5.4.1 zadávací dokumentace v souladu s § 79 odst. 2 písm. a) ZZVZ, tedy že v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení realizoval stavební práce uvedené v následujícím **seznamu významných stavebních prací**:

* **Seznam významných stavebních prací**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Objednatel** | **Název významné zakázky** | **Popis realizovaného plnění** | **Výše investičních nákladů stavby / rozloha skateparku v m2** | **Doba realizace** (MM/RR-MM/RR) | **Poskytnuto řádně a včas** | **Kontaktní údaje kontaktní osoby objednatele** |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

*\*Dodavatel doplní potřebný počet řádků.*

Z přiloženého seznamu významných stavebních prací musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele. Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit si pravdivost poskytnutých referencí u objednatelů.

Splňuje **technickou kvalifikaci** stanovenou zadavatelem v čl. 5.4.2 zadávací dokumentace v souladu s § 79 odst. 2 písm. b) ZZVZ, tedy že v posledních 7 letech před zahájením zadávacího řízení realizoval významné služby uvedené v následujícím **seznamu významných služeb**:

* **Seznam významných služeb**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Objednatel** | **Název významné zakázky** | **Popis realizovaného plnění** | **Výše investičních nákladů stavby** | **Doba realizace** (MM/RR-MM/RR) | **Poskytnuto řádně a včas** | **Kontaktní údaje kontaktní osoby objednatele** |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

*\*Dodavatel doplní potřebný počet řádků.*

Z přiloženého seznamu významných služeb musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele. Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit si pravdivost poskytnutých referencí u objednatelů.

Z přiloženého seznamu významných stavebních prací a významných služeb musí prokazatelně vyplývat splnění všech požadavků Zadavatele. Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit si pravdivost poskytnutých referencí u objednatelů. Spolu se seznamem významných stavebních prací musí Dodavatel předložit osvědčení objednatelů o řádném poskytnutí a dokončení těchto stavebních prací.

Toto čestné prohlášení činí Dodavatel na základě své vážné a svobodné vůle a je si vědom všech následků plynoucích z uvedení nepravdivých údajů.

V [DOPLNÍ DODAVATEL] dne [DOPLNÍ DODAVATEL]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[jméno a příjmení osoby oprávněné jednat jménem nebo za účastníka – DOPLNÍ DODAVATEL]

[funkce nebo oprávnění – DOPLNÍ DODAVATEL]

## Příloha č. 4

**SEZNAM ČLENŮ REALIZAČNÍHO TÝMU**

pro veřejnou zakázku:

„**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“

|  |  |
| --- | --- |
| **Prohlašující dodavatel:** | |
| Název dodavatele: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| Sídlo: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| IČO (u subjektu se sídlem v ČR): | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

(„**Dodavatel**“)

tímto prohlašuje, že veřejnou zakázku s názvem „**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“ bude v případě výběru jeho nabídky jako nejvýhodnější realizovat prostřednictvím níže uvedených členů realizačního týmu:

**1) Hlavní stavbyvedoucí**

|  |  |
| --- | --- |
| **Jméno a příjmení osoby:** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Délka profesní praxe** **na** **pozici stavbyvedoucího (nebo obdobné vedoucí pozici) pozemních staveb:[[5]](#footnote-5)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Vztah k dodavateli:[[6]](#footnote-6)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Nejvyšší dosažené vzdělání:** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Informace o autorizaci člena týmu:[[7]](#footnote-7)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

**Zkušenosti člena týmu na pozici Hlavní stavbyvedoucí pro účely prokázání kvalifikace dle čl. 5.4.3 bod 1) zadávací dokumentace:**

**1)**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název zakázky:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Cena investičních nákladů výstavby/rekonstrukce, jejíž příprava byla předmětem zakázky (v Kč bez DPH):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Termín realizace zakázky (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Popis zakázky – v detailu potřebném pro ověření splnění požadavku:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Specifikace pozice člena realizačního týmu na zakázce a popis činností vykonaných členem realizačního týmu na zakázce:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Dodavatel referenční služby a vztah člena realizačního týmu k tomuto dodavateli:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Doba trvání zkušenosti člena týmu na dané zakázce (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Objednatel zakázky (obch. firma/název a sídlo) a kontaktní osoba objednatele za účelem ověření zkušenosti ze strany zadavatele (jméno, příjmení, telefonické a emailové spojení)** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |

**2)**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název zakázky:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Cena investičních nákladů výstavby/rekonstrukce, jejíž příprava byla předmětem zakázky (v Kč bez DPH):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Termín realizace zakázky (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Popis zakázky – v detailu potřebném pro ověření splnění požadavku:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Specifikace pozice člena realizačního týmu na zakázce a popis činností vykonaných členem realizačního týmu na zakázce:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Dodavatel referenční služby a vztah člena realizačního týmu k tomuto dodavateli:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Doba trvání zkušenosti člena týmu na dané zakázce (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Objednatel zakázky (obch. firma/název a sídlo) a kontaktní osoba objednatele za účelem ověření zkušenosti ze strany zadavatele (jméno, příjmení, telefonické a emailové spojení)** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |

**Zkušenost/i člena týmu na pozici Hlavní stavbyvedoucí pro účely hodnocení dle čl. 7.2 zadávací dokumentace\*:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název zakázky:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Cena investičních nákladů výstavby/rekonstrukce, jejíž příprava byla předmětem zakázky (v Kč bez DPH):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Termín realizace zakázky (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Popis zakázky – v detailu potřebném pro ověření splnění požadavku:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Specifikace pozice člena realizačního týmu na zakázce a popis činností vykonaných členem realizačního týmu na zakázce:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Dodavatel referenční služby a vztah člena realizačního týmu k tomuto dodavateli:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Doba trvání zkušenosti člena týmu na dané zakázce (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Objednatel zakázky (obch. firma/název a sídlo) a kontaktní osoba objednatele za účelem ověření zkušenosti ze strany zadavatele (jméno, příjmení, telefonické a emailové spojení)** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |

***\* Dodavatel nakopíruje tabulku podle potřeby tolikrát, kolik zkušeností předkládá pro účely hodnocení nabídek dle čl. 7.2 zadávací dokumentace.***

**2) Hlavní inženýr projektu (vedoucí projektant)**

|  |  |
| --- | --- |
| **Jméno a příjmení osoby:** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Délka profesní praxe** **na** **pozici hlavního inženýra projektu (či obdobné vedoucí pozici):[[8]](#footnote-8)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Vztah k dodavateli:[[9]](#footnote-9)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| **Informace o autorizaci člena týmu:[[10]](#footnote-10)** | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

**Zkušenost člena týmu na pozici Hlavní inženýr projektu (vedoucí projektant) pro účely prokázání kvalifikace dle čl. 5.4.3 bod 2) zadávací dokumentace:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název zakázky:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Cena investičních nákladů výstavby/rekonstrukce, jejíž příprava byla předmětem zakázky (v Kč bez DPH):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Termín realizace zakázky (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Popis zakázky – v detailu potřebném pro ověření splnění požadavku:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Specifikace pozice člena realizačního týmu na zakázce a popis činností vykonaných členem realizačního týmu na zakázce:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Dodavatel referenční služby a vztah člena realizačního týmu k tomuto dodavateli:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Doba trvání zkušenosti člena týmu na dané zakázce (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Objednatel zakázky (obch. firma/název a sídlo) a kontaktní osoba objednatele za účelem ověření zkušenosti ze strany zadavatele (jméno, příjmení, telefonické a emailové spojení)** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |

**Zkušenost člena týmu na pozici Hlavní inženýr projektu (vedoucí projektant) pro účely hodnocení dle čl. 7.2 zadávací dokumentace\*:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název zakázky:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Cena investičních nákladů výstavby/rekonstrukce, jejíž příprava byla předmětem zakázky (v Kč bez DPH):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Termín realizace zakázky (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Popis zakázky – v detailu potřebném pro ověření splnění požadavku:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Specifikace pozice člena realizačního týmu na zakázce a popis činností vykonaných členem realizačního týmu na zakázce:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Dodavatel referenční služby a vztah člena realizačního týmu k tomuto dodavateli:** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Doba trvání zkušenosti člena týmu na dané zakázce (od – do s uvedením měsíce a roku):** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |
| **Objednatel zakázky (obch. firma/název a sídlo) a kontaktní osoba objednatele za účelem ověření zkušenosti ze strany zadavatele (jméno, příjmení, telefonické a emailové spojení)** | **[**DOPLNÍ DODAVATEL**]** |

***\* Dodavatel nakopíruje tabulku podle potřeby tolikrát, kolik zkušeností předkládá pro účely hodnocení nabídek dle čl. 7.2 zadávací dokumentace.***

Spolu se seznamem členů realizačního týmu musí Dodavatel předložit další dokumenty vyžadované v čl. 5.4.3 ve vztahu ke členům realizačního týmu.

V [DOPLNÍ DODAVATEL] dne [DOPLNÍ DODAVATEL]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[jméno a příjmení osoby oprávněné jednat jménem nebo za účastníka – DOPLNÍ DODAVATEL]

[funkce nebo oprávnění – DOPLNÍ DODAVATEL]

## Příloha č. 5

**SEZNAM PODDODAVATELŮ**

pro veřejnou zakázku:

„**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“

|  |  |
| --- | --- |
| **Prohlašující dodavatel:** | |
| Název dodavatele: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| Sídlo: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| IČO (u subjektu se sídlem v ČR): | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

(„**Dodavatel**“)

tímto Zadavateli předkládá seznam všech Dodavateli k datu podání nabídky známých poddodavatelů, kteří se budou podílet na plnění veřejné zakázky „**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“ dle Dodavatelem předložené nabídky nebo prostřednictvím kterých Dodavatel prokazuje splnění kvalifikace.

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Obchodní firma/název/ jméno a příjmení, a sídlo** **poddodavatele, IČO** | **Věcný popis části veřejné zakázky, kterou bude poddodavatel plnit (případně také uvedení prokazované části kvalifikace)** | **Procentuální podíl finanční hodnoty poddodávky na finanční hodnotě veřejné zakázky** | **Informace, zda je prostřednictvím tohoto poddodavatele prokazována kvalifikace – pokud ano uvést jaká** |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

*\* dodavatel doplní tabulku dle skutečného stavu.*

V [DOPLNÍ DODAVATEL] dne [DOPLNÍ DODAVATEL]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[jméno a příjmení osoby oprávněné jednat jménem nebo za účastníka – DOPLNÍ DODAVATEL]

[funkce nebo oprávnění – DOPLNÍ DODAVATEL]

**Příloha č. 6**

**Čestné prohlášení k MEZINÁRODNÍM SANKCÍM A NEEXISTENCI STŘETU ZÁJMŮ**

pro veřejnou zakázku:

„**Rekonstrukce a modernizace volnočasového areálu skateparku v Liberci v provedení celobetonového monolitu**“

|  |  |
| --- | --- |
| **Prohlašující dodavatel:** | |
| Název dodavatele: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| Sídlo: | [DOPLNÍ DODAVATEL] |
| IČO (u subjektu se sídlem v ČR): | [DOPLNÍ DODAVATEL] |

(„**Dodavatel**“)

**čestně prohlašuje**, že:

1. výběrem jeho nabídky, uzavřením Smlouvy ani plněním veřejné zakázky nedojde k porušení právních předpisů a rozhodnutí upravujících mezinárodní sankce, kterými jsou Česká republika nebo zadavatel vázáni;
2. žádný z jeho poddodavatelů, dodavatelů nebo subjektů, jejichž prostřednictvím prokazuje část kvalifikace a hodlá je využít při plnění Smlouvy, není osobou, na kterou by dopadaly mezinárodní sankce dle právních předpisů a rozhodnutí, kterými jsou Česká republika nebo zadavatel vázáni;
3. není obchodní společností, ve které veřejný funkcionář uvedený v § 2 odst. 1 písm. c) zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmů, ve znění pozdějších předpisů, nebo jím ovládaná osoba, vlastní podíl představující alespoň 25 % účasti společníka v obchodní společnosti;
4. žádný z jeho poddodavatelů, prostřednictvím kterého prokazoval splnění kvalifikace, není obchodní společností, ve které veřejný funkcionář uvedený v § 2 odst. 1 písm. c) zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmů, ve znění pozdějších předpisů, nebo jím ovládaná osoba, vlastní podíl představující alespoň 25 % účasti společníka v obchodní společnosti.

V [DOPLNÍ DODAVATEL] dne [DOPLNÍ DODAVATEL]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[jméno a příjmení osoby oprávněné jednat jménem nebo za účastníka – DOPLNÍ DODAVATEL]

[funkce nebo oprávnění – DOPLNÍ DODAVATEL]

## Příloha č. 7

**Požadavky objednatele**

*Příloha tvoří samostatný dokument*

1. V případě podání společné nabídky budou na krycím listu uvedeni všichni dodavatelé. [↑](#footnote-ref-1)
2. Je-li dodavatel plátcem DPH. [↑](#footnote-ref-2)
3. Má-li ji dodavatel zřízenu. [↑](#footnote-ref-3)
4. Dodavatel uvede ANO nebo NE v reakci na otázku, zda je malým anebo středním dle Doporučení Komise č. 2003/361/ES, o definici mikropodniků, malých a středních podniků. [↑](#footnote-ref-4)
5. V režimu od [měsíc a rok] do [měsíc a rok]. [↑](#footnote-ref-5)
6. Informace o tom, zda se jedná o zaměstnance dodavatele, zaměstnance poddodavatele či samotného poddodavatele nebo jiný vztah k dodavateli. [↑](#footnote-ref-6)
7. Dodavatel je dále povinen předložit osvědčení o autorizaci dle požadavku zadávací dokumentace. [↑](#footnote-ref-7)
8. V režimu od [měsíc a rok] do [měsíc a rok]. [↑](#footnote-ref-8)
9. Informace o tom, zda se jedná o zaměstnance dodavatele, zaměstnance poddodavatele či samotného poddodavatele nebo jiný vztah k dodavateli. [↑](#footnote-ref-9)
10. Dodavatel je dále povinen předložit osvědčení o autorizaci dle požadavku zadávací dokumentace. [↑](#footnote-ref-10)